

# The unique device-license that helps promote health and brings good luck

For list of approved sites and business pages: [information@theinstituteoflife.info](mailto:information@theinstituteoflife.info) For other letters: [info@theinstituteoflife.info](mailto:info@theinstituteoflife.info)

## רישיון - Лицензия – רישיון

לשימוש בנוסחה יש לקרוא בקול רם (בשפה כלשהי) את מה שכתוב על גבי הכפתור הגדול הימני ולגעת בכפתור זה.

1. בתנאי שזה לא מויק לבריאותי הפיזית ו/או הרוחנית וכן בתנאי שהתוכן של נוסחת חיים הבאה (נוסחת חיים הבאה שהיינו נוסחת חיים בגרסתה הבאה) לא נוגד להסגים הומניטריים חיוניים של האנושות וכן בתנאי שהאמור בנוסחת חיים הבאה מתייב לעשות אך ורק את הדברים שיהיו (בזמן שאעשה אותם לפיה) או לא אסורים לי לפי שבע מצוות בני נוח (אם אני מצווה לשבע מצוות בני נוח) או (אם אני מצווה לתרי"ג מצוות התורה) מותרים לי לפי התורה, אני מקבלת/על עצמי את נוסחת חיים בגרסתה הכי חדשה נכון ליום כ' בכסלו של שנת ה'תשפ"ב, עם השינויים וההוספות לה המעודכנים נכון להיום (זאת אמרת, את נוסחת חיים שפרטיה צוינו בקובץ "using-with-formula.pdf" בבקשה פרוביזורית לפטנט שנרשמה במשרד הפטנטים וסימני המסחר האמריקאי עם המספר 62/770,772, בגרסתה הכי חדשה נכון ליום כ' בכסלו של שנת ה'תשפ"ב, עם השינויים וההוספות לה המעודכנים נכון להיום). דהיינו אני מקבלת את נוסחת חיים אשר תהיה לאחר שבגרסתה דלעיל כבר נעשו השינויים וההוספות האמורות.

2. אני מסכים/ה עם האמור באזהרות (<http://warnings.lifeformula.org.il>).

3. מובהר כי בקבלתי של האמור לעיל אין עילה כדי לתת רשות לכל אדם או/ו גוף משפטי אחר לכל דרישה עתידית אלי בגין הקבלה ממני של כל טובת הנאה (בשבילו או/ו בשביל אחרים) בניגוד להסכמתי. אולם זה לא אומר שאני לא מסכים/ה עם מה שכתוב באזהרות ובתנאי השימוש שבאתר הרישוי של נוסחת חיים (<http://il-regulations.lifeformula.org.il>) בזמן של קבלתי זאת של נוסחה זאת.

To use the formula must read aloud (in any language) what is written on the large right button and touch this button.

1. On condition that it does not harm to my spiritual or physical health and also on condition that the content of the mentioned bellow the חיים (the Life Formula) (mentioned bellow the חיים (the Life Formula) means the חיים (the Life Formula) in its mentioned bellow version) does not contradict to the positive humanitarian achievements of mankind and also on condition that the said in the mentioned bellow the חיים (the Life Formula) prescribes to do only what will be (at the time when I will do it according to this formula) or not forbidden to me according to the Seven Noahide Laws (if the Seven Noahide Laws are commanded to me) or (if 613 Commandments of the Torah are commanded to me) allowed to me according to the Torah, I accept upon myself the חיים (the Life Formula) in its most recent for 11/24/2021 version, with most recent for today changes and additions to this version (that is, the חיים (the Life Formula) whose details were specified in the "using-with-formula.pdf" file in the Provisional Patent Application which was registered in the United States Patent and Trademark Office with the number 62/770,772, in its most recent for 11/24/2021 version, with most recent for today changes and additions to this version). That is, I accept that חיים (the Life Formula) which will be after these changes have been made in the mentioned above version, and these additions have been added to it.

2. I agree with the [warnings](http://warnings-en.lifeformula.org.il) (<http://warnings-en.lifeformula.org.il>).

3. It is clarified that my acceptance of the mentioned above does not mean a reason to give permission to any person and/or entity to make any future demands on me to receive from me any benefit (for him or others) contrary to my consent. However, this does not mean that I disagree with what written in the warnings and conditions of use on the official website of the Life Formula (<http://en-regulations.lifeformula.org.il>) at the time of this acceptance of this formula by me.

Для пользования следует прочитать вслух (на любом языке) написанное на большой правой кнопке и коснуться её.

1. При условии, - что это не вредит моему духовному или физическому здоровью и также при условии, что содержание далее упомянутой формулы (Формулы Жизни) (под далее упомянутой формулой (Формулой Жизни) имеется в виду формула (Формула Жизни) в её далее упомянутой версии) не противоречит позитивным гуманитарным достижениям человечества и также при условии, что сказанное в далее упомянутой формуле (Формуле Жизни) предписывает делать только то, что будет (в то время, когда я буду это делать в соответствии с ней) или не запрещено мне в соответствии с семью заповедями потомков Ноя (если мне заповеданы семь заповедей потомков Ноя) или (если мне заповеданы 613 заповедей Торы) разрешено мне согласно Торе, - я принимаю на себя формулу (Формулу Жизни) в её самой новой по состоянию на 24.11.2021 г. версии, с уточненными по состоянию на сегодня изменениями и добавлениями к этой версии (то есть формулу (Формулу Жизни), данные которой были указаны в файле "using-with-formula.pdf" в Предварительной заявке на патент, которая была зарегистрирована в Управлении патентов и товарных знаков США под номером 62/770,772, в её самой новой по состоянию на 24.11.2021 г. версии, с уточненными по состоянию на сегодня изменениями и добавлениями к этой версии). То есть я принимаю ту формулу (Формулу Жизни), которая будет после того, как в вышеуказанной версии уже сделаны эти изменения и добавлены к ней эти дополнения.

2. Я согласен/на с [предупреждениями](http://warnings-ru.lifeformula.org.il) (<http://warnings-ru.lifeformula.org.il>).

3. Разъяснено, что принятие вышеизложенного не является основанием для того, чтобы дать разрешение какому-либо физическому и/или юридическому лицу для любого будущего требования ко мне на получение от меня какой-либо выгоды (для него или других) вопреки моему согласию. Однако, это не означает что я не согласен/а с тем, что было указано в предупреждениях и условиях использования на официальном сайте Формулы Жизни (<http://ru-regulations.lifeformula.org.il>) в момент данного принятия мной этой формулы.

לשימוש בנוסחה זאת

For use this formula

Для пользования формулой

אני מקבלת/את מה שכתוב בסעיפים 1 ו-2 לעיל

I accept what is written in points 1 and 2 above

Я принимаю то, что написано в пунктах 1 и 2 выше

